
Styrelsemöte 23/8-22 

Närvarande: Anders S, Dan O, Fredrik M, Ingemar G, Johan B. 

Emma Nordahl och Fanny Månsson anmält förhinder. 

Plats: Tubba Torg Karlshamn 

 

 Anders hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 Fredrik väljs till sekreterare  
 Ingemar väljs till att justera protokollet 
 Föregående protokoll gås igenom och finns utlagd på hemsidan.  

Älgskötselplanen är inskickat och den behövdes kompletteras och justeras med några små uppgifter 
och det är gjort och den är prel godkänd.  

Emma har varit på kurs hos Karl-Erik ang hemsidan och den är inte lätt att lära sig så vi lägger ut en 
förfrågan på höstmötet om någon kan tänka sig ta över driften på befintlig hemsida alt kanske bygga 
en ny.  

Tilldelningen tas upp under egen punkt. 

Motionen som kom in på årsmötet om att styrelsen fick i uppdrag att kontakta närliggande ÄSO om 
ev samgående så har Anders S pratat lite med Ringamåla ÄSO och de skulle i sig ta upp denna 
diskussion på deras kommande styrelsemöte. Anders tar ny kontakt med Ringamåla och även ta 
kontakt med Backaryd ÄSO. 

I övrig inget att tillägga på föregående protokoll. 

 Skötselplanen kommer att läggas ut på hemsidan när vi fått den godkänd. 
 PM viktiga datum som skickades gicks igenom och uppdaterades. Ny version kommer att 

läggas ut på hemsidan. Ev nya ändringar kan ske efter höstmötet. 
 Planering utav höstmötet. 

Höstmötet är bestämt till den 19/9 kl 18.00. Plats ännu inte bestämt men ett par olika förslag finns 
och även något föredrag eller liknade kan komma att ske. Johan kollar på detta och återkopplar till 
styrelsen. Kallelse till detta möte kommer att ske senast den 5/9 och anmälan skall ske till Emma 
senast den 12/9.  

Anders sätter ihop ett förslag på kallelse och mailar ut till styrelsen. 

 Tilldelning älg 2022 

4 tjurar, 3 kvigor och 10 kalvar. 

Styrelsen har två förslag på restriktion när det gäller avskjutningen på hondjuren. 

1: Spara ko med enkelkalv tills hondjuren är skjutna. 

2: Spara ko med enkelkalv första veckan samt andra helgen, 8/10 - 16/10. 

 Inga restriktioner på tjurarna. 



Tilldelningen som är gjord korrigerades, ett par stora areal förändringar på några jaktlag samt lite fel 
uppgifter som kommit fram i efterhand.  

1 st älgtjur kommer att vara fast till Jaktlag Håkan Edvardsson till den 27/11. Därefter går den ut som 
pottälg.  

Övriga vuxna älgar 3+3 är på avlysning för samtliga jaktlag som har vuxen i tilldelning. 

 Tilldelning kronvilt 2022 

Enl skötselplanen 4 kronhjortar, 3 hindar och 4 kalvar. 

Här vill styrelsen ändra en av kronhjortar till en kapital då det inte sköts någon förra året när vi hade 
den lovlig. Övriga 3 skall vara 3-9 tagg. 

Alla kronvilt är på avlysning och enl tilldelningsprincipen som finns på hemsidan. 

 Övriga frågor 

Inga övriga frågor så Anders tackar och avslutar mötet. 

 

 

.............................................   ............................................. 

Sekr. Fredrik Mårtensson   Just. Ingemar Gyllström 

 


